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 Zápis č. 11 

 z jednání Osadního výboru v Hájově dne 21. září 2015 

 

přítomní členové OV: Jurečka Radek, Kocourek Pavel, Sýkora Ondřej, Šrámek Jaroslav, Matula Břetislav, Vlček 

Martin, Kmeťková Ivana 

omluvení členové OV: 0 

Hosté :                       0 

 

   

Program:       

 Zahájení 

 Informace předsedy OV 

 Dotazy, připomínky, požadavky OV    

 Kulturní a společenské záležitosti     
 

 

 Zahájení  

 

Předseda OV p. Jurečka přivítal všechny přítomné členy Osadního výboru a zahájil jeho jednání. 

 

 

 Informace předsedy OV 

 

Předseda OV pan Jurečka informoval o současném stavu s opravou a předáváním budovy místního kulturního 

domu. Budova stále ještě nebyla oficiálně předána k užívání, stále ještě nejsou dokončeny vstupy na čipové karty. Místní 

sportovci již alespoň ve vlastním čase uspořádávají posilovnu. 

Dále informoval o proběhlé schůzce s pí. Foriškovou, s pí. Buskovou a p. Lacným ohledně přípravy rozpočtů na 

rok 2016. 

Na městě byla ustanovena nová inventarizační komise k inventarizaci majetku na Hájově. 

 

 

  Dotazy, připomínky, požadavky OV 

 

Proběhlo jednání s nájemcem kulturního domu p. Kuchařem ohledně pořádání Hájovského krmáše – celou akci 

včetně hudební produkce zařídí p. Kuchař. Osadní výbor posléze vyhodnotí, zda vše proběhlo dle předchozí domluvy a 

požadavků. 

Na dalším jednání se bude OV zabývat již přípravou pořádání Obecního plesu. 

 

 

 

 

 Kulturní a společenské záležitosti  

 

Dne 26.9.2015 pořádají místní zahrádkáři tradiční vinobraní  

Dne 12.10.2015 se uskuteční tradiční Hájovský krmáš  

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Pavel Kocourek 

 

Hájov  25. září 2015                      

         Radek Jurečka 

  předseda osadního výboru      


